
 

Vergadering ouderwerking 16 januari 2023 
 

Aanwezige leden ouderwerking: 
Ceulemans Filip, De Herdt Lieve, De Laet Charlotte, Hermans Peter, Pollier Elke, Tuerlings Gert, Ureel 

Susan, Van Dyck Maarten, Van Dyck Ive, Van Hunskerken Tineke, Van Thielen Jana, Van de Vijver Gino, 

Woumans Willemien, Wouters Karen, Turgut Zehra 

Vertegenwoordiging directie en leerkrachtenteam: 
Meester Kris, juf Ilke, juf Frieda, juf Ann  

Verontschuldigd: 
Apers Ellie, Azarkan Anissa, Benzian Azdin, Corstiaensen Gosse, Dewit Amaury, Huijbregts Demi, Moras 

Stephanie, Vercammen Steve 

Vertegenwoordiging inrichtende macht: 
/ 

Bestuursleden: 
Maarten (voorzitter), Tineke (penningmeester) en Karen (secretaris) 

Verslaggever: 
Karen 

 

1. Goedkeuring verslag 

Het verslag van vergadering 14 november 2022 wordt goedgekeurd. 

 

2. Mededelingen directie 

Geen 

 

 

 



3. Evaluatie voorbije activiteiten 

 

a. Tip bij volgende geldinzamelactie 

Elk kind gewoon zelf een zak laten meenemen van thuis om de gekochte zaken in mee te nemen naar 

huis. Zo werd dit bij de truffelactie van de Parochiale Kleuterschool georganiseerd. 

 

b. Kerst 

Vanuit ouderwerking wordt de vraag gesteld of er vanuit de school de vraag kan worden gesteld aan 

diegene die de bomen afbraken om niet de lintjes van de kerstballen door te knippen.Maarten stelt 

voor de versiering in kerstbomen te laten leeghalen door de ouderwerking op de laatste dag voor 

kerstvakantie (laatste vrijdag bijvoorbeeld), of daags voor de ophaling van de kerstbomen in januari 

als er nog enkele dagen school tussen zit 

Taak ouderwerking: voorzien van kattenkop zodat de verlichting van ouderwerking blijft branden als 

andere verlichting wordt ingeschakeld. Ook in de toekomst colsonbandjes voorzien. 

Kerstmarkt in primeur was heel tof. Consumptie van 40 liter glühwein en 16 liter soep.  

Minder populair waren de chips en zelfgebakken wafels. Die werden niet verkocht.  

Volgend jaar dienen we iets van eten te voorzien zoals hamburgers. Dat was er dit jaar te weinig. 

Taak ouderwerking: we moeten opnieuw een lichtjesslinger aankopen voor volgend jaar. 

We wensen onze aanwezigheid op de kerstmarkt volgend jaar terug te herhalen, maar we wensen 

onze bezorgdheden te uiten aan de gemeente over het kassasysteem. Terugname van het 

leeggoed/de wisselbeker was niet gemakkelijk te beheren. Hierdoor duurde elke bestelling spijtig 

genoeg veel te lang. Idee dat werd geuit door een ouder: misschien kunnen we met serveerders 

werken op onze stand. 

De kerstmarktactie had een opbrengst van 1K EUR, dit is wel niet genoeg om bussen te betalen, en 

ook Sint en Pasen zijn sterk opgeslagen in prijs. We hebben dus zeker nog een extra inzamelactie 

nodig. 

Opmerking die wordt gegeven door een ouder: kunnen jullie wel steeds aan alle ouders van de 

ouderwerking nog kort op voorhand doorgeven voor welke shift er nog volk nodig is, want dan kan je 

tenminste nog aansluiten. Als ouder weet je op het moment dat je moet doorgeven of je wenst aan 

te sluiten, niet altijd al definitief of je beschikbaar gaat kunnen zijn. Communicatie in de week voor 

de gevraagde actie zou zeker nog extra ouders op de been kunnen brengen. 

 

Er wordt gevraagd door de voorzitter om communicatie in whatsapp wel zoveel mogelijk te beperken 

tot berichten van enkel administrator. Eventueel zal de beperking tot enkel het versturen van 

berichten door administrator worden ingesteld in Whatsapp. 

 

c.Winterhappening 

De winterhappening vonden de kids heel leuk.  

Opmerking wordt door voorzitter gegeven over de allergieën. In kader van GDPR konden wij de 

namen niet krijgen. We zijn echter met de sojadrankjes blijven zitten, dat verliep niet optimaal. 

Opmerking wordt gegeven dat die drankjes in onze kleuterschool wel op waren. 



Juf Ilke stelt voor dat de juffen dat volgende keer anders zullen uitdelen per eigen klas. 

 

Meester Kris geeft mee dat er één leerjaar was waarbij niet elke leerkracht de circulatie volgde en 

dat was inderdaad problematisch. Debriefing is nu aan het lopen bij de leerkrachten om te 

beoordelen of het chocomelk blijft, of dat het een andere formule moet worden en of de ouders 

daarbij nog nodig zijn. 

Er wordt in de vergadering beslist om glutenvrije alternatieven te blijven voorzien en dat aan de 

leerkrachten over te laten om dat aan de juiste leerlingen te bedelen. 

Volgende keer moet de ouderwerking wel nog enkele cakes overhouden en nog niet aansnijden 

(zuiniger trachten te zijn). Op die manier vermijden we ook dat sommige kinderen wel vijf stuks 

komen eten. 

Eens kinderen wisten dat er ook water te verkrijgen was, waren er veel kinderen die water vroegen. 

Nu hebben we heel wat liter chocomelk over. Dit is om rekening mee te houden richting volgende 

editie. 

4. Komende activiteiten 

 

a. Opendeurdagen 21/01 & 28/01 

 

Susan, Steve, Jana, Maarten en Karen zullen op 21 januari in kleine Cade helpen. 

Ive, Maya, Demi, Yasmine, Jana en Karen zullen op 28 januari in de kleuterschool helpen. 

Ballonnen, vlaggen, rode loper voorziet de school, maar ouderwerking mag dit mee helpen 

klaarzetten.  

Er worden ideeën gegeven om opnieuw ouders te winnen (zoals hier al eerder over werd nagedacht): 

noot aan ouders met nootjes, uitmuntende… Maarten doet ons eraan denken dat we ook nog krijtjes 

overhebben. 

Concreet spreken we af om 9u. Cake, fruitsap, soep wordt voorzien, daarnaast ook koffie, thee en 

warme chocomelk. Demi zal soep maken voor de twee opendeurdagen. 

Eerste weekend neemt Maarten de lead. Tweede weekend zal Karen de lead nemen. 

b. Paasactie 30/03 

Alles werd hiervoor al besteld door Tineke. 

Voorbereiding van de paasactie door de ouders vindt plaats vanaf 19.30u. De voorbereiding zal deze 

keer in een klaslokaal gebeuren. 

c. Schoolfeest 10/06 

Op twee momenten wordt er massaal veel hulp gevraagd.  

Hulp is nodig voor de voorbereiding op 9 juni en op de dag zelf op 10 juni. 

Principe is dat elke ouder minstens 1 shift zou moeten draaien op het schoolfeest om het 

operationeel te krijgen. Voor gekke kapsels & schmink gaat Maarten een oproep lanceren op sociale 

media. Er moet ook worden gecheckt bij juf Sarah welke ouders die zich hebben opgegeven om te 

komen helpen (dit gebeurde aan het begin van het schooljaar). Het is namelijk beter van nog extra 

mensen te kunnen vragen om genoeg mensen te vinden die kunnen komen helpen. Alle hulp is 

welkom. 



 

d.Teambuilding  

Elke, Charlotte, Peter, Gosse en Karen zullen dit opnieuw behartigen. Keuze valt eerst op vrijdag 12 

mei, maar wordt niet weerhouden want de kinderen die op bosklassen zijn, komen die avond net 

terug thuis. Teambuilding wordt opnieuw georganiseerd voor de ouders zonder partners. Er wordt 

hiervoor nog een doodle opgesteld door de werkgroep om te kijken wie er dan kan. Vrijdagen zijn het 

meest interessant. 

e. Sponsoring  

Ook dit jaar zou er naar sponsoring dienen te worden gezocht. Charlotte, Filip en Maarten geven aan 

dat ze zich hiertoe wensen te engageren. 

f. Geldinzamelactie 

De volgende ideeën worden aangehaald: chocolade paaseitjes, voorjaarsplantjes, kaasbollen, 

personalisatie van een mok met de tekening van je kind, etc. Aan Brusselse wafels wordt ook 

gedacht, maar dat blijkt logistiek moeilijk te zijn. 

Vino Santi zouden we kunnen vragen om een wijnproeverij te doen, om een paar wijnen te 

selecteren waar wij dan een kickback op zouden krijgen in functie van wat zij verkopen in die 

specifieke flessen. Dat idee kan worden uitgerold om ook op die manier ouders bij elkaar te krijgen. 

Jeugdfuif datum is er nog niet en het is ook niet zeker of het dit jaar zal doorgaan. Idee wordt 

geopperd om het evenement voor de ouders op zelfde datum te organiseren dan datum van de 

kinderfuif. Op voorhand zouden we ouders hiervoor zich laten inschrijven en als dag bij voorkeur 

wordt vrijdag naar voor geschoven. 

 

Voor de volgende geldinzamelactie wordt er beslist om vlaaien te verkopen. Zo’n actie heeft een laag 

risico op falen. Veel handen zijn wel nodig voor het distribueren van de vlaaien, maar dat is geen 

probleem.  

Levering van de vlaaien moet in maart kunnen gebeuren. Er wordt beslist om de levering op 

donderdag 16 maart te laten plaatsvinden en de vlaaien worden verkocht als zijnde ideaal voor 

vaderdag. De vlaaien die niet zouden zijn afgehaald op donderdag, kunnen dan op vrijdag 17 maart 

nog worden uitgedeeld of meegegeven met de kinderen. 

Leuke slogans worden verzonnen: een vlake voor pake! Geef hem vlug een toert, anders zegt hij 

foert.    

Aan de schoolsportraad zal de leverancier worden gevraagd! Er wordt ook gedacht aan stickers op de 

dozen van de vlaaien te voorzien om te zeggen waar de ouders aan bijdragen als ze deze actie 

steunen. 

 

 

 

 

 



 

5. Voorstel tot investering in metalen oversteekcontouren ter bevordering verkeersveiligheid 

 

Vraag wordt gesteld naar agendapunten vanuit directie. Meester Kris had de ouderwerking iets 

belangrijk doorgemaild rond het verkeer. Graag zou de school samen met de ouderwerking metalen 

oversteekcontouren omgeven door reflecterende strips wensen te voorzien om de omgeving rond de 

scholen nog verkeersveiliger te maken. Aangezien deze metalen oversteekcontouren duur zijn, wordt 

er gekeken of er door de ouderwerking hierin kan worden geïnvesteerd. 

De ouderwerking vindt dit een heel zinvol initiatief om mee in te investeren. Graag wenst de 

ouderwerking dat ook zo te communiceren aan de ouders, dan weten ze waarvoor ze betalen als ze 

een vlaai bestellen. 

In juni of juli zal worden beslist of de metalen oversteekcontouren gaan worden voorzien voor 

volgende winter. Ook aan parochiale kleuterschool gaat de school vragen of we hierin samen kunnen 

investeren. 

Wat betreft eerdere inkomsten en in lijn met de verkeersveiligheid wordt er door de voorzitter 

bevestigd dat er 40 fluohoezen werden verkocht, waar we momenteel wel geen marge op nemen. Er 

werden slechts 6 bibzakken verkocht. In de toekomst dienen we aan de schoolpoort opnieuw 

bibzakken te verkopen, want dat was voorheen ook een groot succes. 


